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，早8：30坐火车到达北京。急急忙忙搭地铁到复兴门换环线

到国贸，一定要从A口出沿着光华路向左走大约4分钟过马路

后就到了有名的嘉里中心进去打听后坐1128层的电梯到21层

。这时正好10点没有几个人排队但屋里满满的刚好听到有人

被叫到10号。保安不让停留，但我已熟悉了环境。然后打车

到呼家楼宾馆，很近，要是走10分钟也到了。确实门脸不是

很好，住宿环境不错，价位合理，听说用的是温泉水，最重

要的是住在这里的战友大部分都签过了。下午看看材料晚上

早早就睡了，为了明天做准备吗！24日5：30就醒了，但是妈

妈还是打电话过来祝我顺利并通知我今天北京有雨，原因是

本人没带雨伞。自己安慰自己风调雨顺吗，被雨浇了也没事

！喝袋牛奶吃了个苹果在6：40开始上路，怕下雨还是打车到

了嘉里中心。楼下的保安告诉7：30才让上楼。去买咖啡处星

巴克等待吧。已经快坐满了，但大多是爸爸妈妈，后来证实

有家长在反而不好，孩子们会过于紧张的。不到7：30就开始

上楼了我等到第3趟电梯，原因是妈妈说前3名签的都不

好-----其实是谬论。我前面大约有30人后面是3个辽宁老乡，

谈了一会发现很多人都是团签被抽出来的，后来发现果真有

很多很多。7：40开始添自己的名字代码排队审查材料，我的

老乡们还给我留了位子。是个妹妹和眼镜哥哥审材料，都很

好。大家一定要有礼貌，说谢谢。还有不要准备材料清单了

，进去就被扔出来。签证费505RMB，3张护照照片。坐在铁



凳子上果然很凉，急忙去了趟WC。和老乡座在一起一点都

不紧张，但他们好象正好相反。10号先亮了，然后是11号，9

，12，13，15，14，16。17也亮了，但他在最后我一直认为没

人。自己想除了10号都不错，反正不会很快叫到我等着看吧

。8：22开始叫人，***10号，我连忙和老乡说，这个人凶多吉

少，下午证实确实没过。我老乡告诉我17号是签证天堂，他

希望被叫到那里。不到2分钟 十元到11号（其实不是这个十）

，我和老乡开玩笑说我还叫一百元呢！大家都乐了，紧张的

气氛减压了不少。不到1分钟，我就听到我自己的名字到17号

，马上跑路。我感到一片羡慕的目光。窍门，问到may I come

in?VO点点头，（不到30岁，很可爱的男性）T问我英语签还

是中文签？ME我说了一半汉语一半英语就是“英签glish”T

她乐了，然后就跑光光了。ME心里开始没底！VO去英国干

什么？To pursue my master degree and handle high quality’s

English.VO多长时间？35weeks English course and one year

postgraduate course.VO毕业后得到什么文凭？Master degreeVO 

专业？computingVO什么时候毕业的？以前的专业？（看原

件，以成绩单为主）1999 I have B degree in computer amp；

applicationVO你喜欢你目前的工作吗？No, without good

opportunities of development and the newest information in the

field of computer, I will hardly to promote my ability and knowledge

by seeking a senior position in a first class IT company as a software

engineer. I can sure I will get what I need through study in UKVO工

作范围？I am taking the position of procedure processor of

computer room. The major duty of *****.VO工资？（看原件

）My yearly income*****RMBVO准备多少钱？******RMBVO 



谁提供的？My parents VO 父母都是作什么的？（看原件）My

Ba is senior engineer of *****factoryMy Ma is doctor of

*****hospitalVO收入？My Ba’s yearly income about ****My Ma

’s yearly income more than ****VO父亲单位作了几年的收入证

明？5years from 1997 to this year.VO你有英语成绩吗？（原件

）Yes, I have band 6 of IELTSVO什么时候的？Last monthVO学

了多久？From middle school to university, English is my second

language.VO为什么还读35WEEKS的英语？有必要吗？I want

increase my English to the band 7.0 of IELTS, and my reading just

get 5.0. it will affect my master study and may affect my graduate

time. So, to study 35 weeks language is the best decision VO语

言OFFER AND MSC OFFER（原件）Here you are.VO开学日期

？20, 10VO为什么选这学校？The English school is accredited by

British council and is a member of ARELS. It is most popular in

London VO 学费？****poundsVO户口本（原件）VO为什么

是上个月的？Due to our district used household card. If to

overseas must be agreed by police. So the area of police made the

book last month---都是当时现编的。VO存单原件Sure, here you

are。 照防伪灯.（共27张，大部分是一年以上历史）VO你可

以在下午3点来取签证。Thank you , have a nice day.我的资金

是20018.17 15000RMB8.17 5000RMB8.20 5000RMB9.25

3000RMB10.11 2000RMB11.15 2000RMB11.15 20000RMB11.18

3000RMB12.7 20000RMB12.20 2000RMB20021.8 5000RMB1.8

2000RMB3.24 45000RMB4.25 1077￥dollar6.13 3356￥dollar6.26

4000RMB7.14 17000RMB8.15 10000RMB8.20 10000RMB8.23

50000RMB8.23 5000￥dollar8.27 20000RMB8.30 20000RMB9.25



5496￥dollar20033.1 4000RMB3.5 30000RMB5.1 10000RMB我的

学习计划Academic StatementThe language school: Leicester Square

School Of English (LSSE is accredited by the British Council and is a

member of ARELS).Course title: Standard General English (15 hours

per week).The university: University of Portsmouth.Major: BSC.

Computing, Level3 Entry (Dept of computer science).Study plan: 35

weeks language course and one-year undergraduate course.Funds

for study abroad: RMB 434.000 YUANTuition fees: 10.190

PoundsLiving costs: 10.000 PoundsTotal of cost: 20.190 PoundsThe

total financial guaranty for my study in UK: RMB 268.000

YUANEnglish course structure:LSSE general English course consists

of communication (AM 9:0010:50) and the rest covers grammar,

listening, reading and writing (AM 10:0012:00). In afternoon, I will

exercise my writing, reading and to talk something of the current

affairs of the UK. These reviews will build my fluency and increase

my conversation skills.Reasons for choosing the 35 weeks language

course:With good all-round courses, I will study more and more

English knowledge, skills and improve my conversation and

pronunciation. It is the most important purpose to handle complex

English so well and obtaining IELTS Band 7.0.Undergraduate course

structure:The program consists of a project stage (may be 20 or 40

point engineering project, or a study project) and taught stage

(option units). Option units consist of Advanced Networks,

Advanced Software Engineering, Artificial Intelligence, Computer

Animation and Virtual Reality, Data Warehousing, E-commerce

Technology, Information Systems Management and Intelligence



Systems. Each module consists of lectures, assignment, dissertation

and exams.I will take both the taught and project stages and to

perform sufficiently well in the project, option units and be eligible

for the award of BSC.Reasons for choosing this course:Firstly, It is

not accidental that I choose this course. Due to I have studied some

computer applications at college. Direct entry to final year, I will

consolidate my skills, having decided what part of the computing

profession interests my the most. I can concentrate my study on

specialized areas, studying advanced units. There are no this kind of

courses in china at present.Secondly, University of Portsmouth has

well-staffed and well-equipped institute, with along history and

enjoying a worldwide fame moreover has a large and successful

computer science Department and comfortable environment in

which to live and study. All overseas students enjoy the highest

quality of teaching and extremely flexible learning opportunities.

Entrance to University of Portsmouth is my long-cherished desire to

pursue ongoing interest, research and cutting-edge expertise.

Thirdly, Computing is a complex profession with many skill areas.

The computing course at Portsmouth is, however, extremely flexible,

allowing students to construct their own study route according to

their aspirations and interests. So, I am confident that by this

program in University of Portsmouth, I would learn more practical

IT and managing skills and gain a range of other skills.All of these can

come together to make a varied and interesting study path geared

specifically to the demands of today’s fast moving computer

market.Job plan aft 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接
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